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osadní výbor Maxičky - zápis ze zasedání osadního výboru konaného L2.3.2OZ5

Přítomni:
Libuše Homolová
šárka Markvartová
Dagmar Toncarová
šárka vavřičková

Program:

1. Zahájení
2. Probíhající úkoly členů Osadního výboru Maxičky (dále jen ,,OVM")
3, Společenské a kulturní akce
4. Ukončení

1. Zahájení

Předseda OVM Milan Houštecký se předem omluvil a pověřil L. Homolovou vedením zasedání OVM a D. Toncarovou
schválením zápisu z něj. Zasedání bylo zahájeno v 17:30 hod.

2. Probíhající úkoly

a) Řešení dopravní situace v městské části Maxičky, vjezd, průjezd, parkování. Vyznačení povolených míst
k parkování, určení způsobu parkování - návštěvníci Maxiček by měli mít jasně vyznačeno, kde se (ne)smí
parkovat - prověřit možnosti osazení dalších značek či informačních cedulí. Probíhající úkol pro D. Toncarovou

- oslovit náměstka pro rozvoj města lng. Smíška, který již dříve přislíbil pomoc.

b) Oprava komunikací, které jsou v havarijním stavu - proběhlo ,,zalepení" několika málo děr - úkol částečně
splněn, dál budeme sledovat, M. Houštecký.

c) Jednání s tesy ČR - těžká technika do obytné části už nezajíždí, občas po veřejné komunikaci projedou
samovýrobci dřeva, dál budeme sledovat, pomohla by větší informovanost samovýrobců, kudy mají jezdit -
probíhající úkol M. Houštecký.

d) Úprava točny a autobusové zastávky - v srpnu 2024 pokácena hrušeň za čekárnou, v listopadu 2024 upraven
střed toČny autobusu, chybízde zeleň, byl zaslán dotaz mailem včetně fotodokumentace referentce městské
zeleně s dotazem, jaké jsou možnosti zvelebení, OVM se na úpravách může podílet, např, Š. Vavřičková by
dodala sazenice, čekáme na odpověd'- probíhající úkol pro L. Homolovou.

e) Reklamace oprav - odsunuto na neurčito.

f) Jarní úklid v Děčíně (Uklidme Česko) - zjistit na magistrátu, zda se bude letos konat pod jeho záštitou , a zda
počítají s kontejnerem na Maxcičkách - úkol pro L. Homolovou.

8) Vybudování dětského hřiště a samoobslužného baru - podán návrh v rámci projektu Tvoříme Děčín, náš návrh
nezískal podporu občanů města a nebude realizován. Zamyslet se, zda podáme nový návrh - umístění aspoň
přístřešku pro turisty a návštěvníky Stezky Českem - úkol pro L. Homotovou a D. Toncarovou.

h) lnformovanost občanů Maxiček - tvorba webu probíhajícídlouhodobý úkol pro L. Homolovou

i) lnformace k opravám vodovodu - získat informace k plánované opravě vodovodu - úkol pro M. Houšteckého.
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3. Společenské a kulturní akce

Velikonoční tvoření- na Velký pátek 18.4.2025 _ organizaci zajistí D. Toncarová.

pálení čarodějnic - nebudeme v roce 2025 organizovat s ohledem na termín konání velikonoČní akce.

Letníopékání buřtů - ještě zvážíme - organizaci a místo by případně zajistila Š. Markvartová.

Zahájení adventu - uskuteční se 28,!L.2O25 - D. Toncarová prověří možnosti pronájmu bývalé sokolovny na

Maxičkách.

4. Ukončení

Termín dalšího zasedání bude upřesněn, pravděpodobně červen 2025. Jednání OVM bylo ukončeno v 18:30 hod.

Dne 12. března 2025 zapsala Libuše Homolová

Schválila Dagmar Toncarová €
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